

Maryknoll Fathers' School**Form 6 Pre-Mock Examination Practices (Mathematics)**

30 November 2017

Dear Parents/Guardians,

In order to equip our students to perform better in Public Examination, your child is invited to attend an on-site pre-mock examination organized by Canotta Publishing Co.. Details are as follows:

Date:	16 December 2017 (Saturday)
Time:	8:30 – 12:45 (Paper 1: 8:30 – 10:45 Paper 2: 11:30 – 12:45)
Venue:	School Hall
Fee:	\$110

Please sign the e-notice on e-class and pay the examination fee of \$ 110 to the subject teacher of your child on or before 8 December 2017.

For any enquiry, please contact Mr. Kwok Yu Fai at 2777 5117.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang, Lobo
Principal

(Remark : Students must wear school uniform to attend the pre-mock examination)

KYF/Math

中六數學科模擬考試

敬啟者：為提升學生的應試能力，貴子弟將獲邀參加由勤達出版公司舉辦的到校模擬考試，詳情如下：

日期:	2017 年 12 月 16 日 (星期六)
時間:	上午 8:30 至中午 12: 45 (卷一: 上午 8:30 至上午 10:45 卷二: 上午 11:30 至中午 12:45)
地點:	學校禮堂
費用:	110元

煩請 台端填妥電子通告，並於 12 月 8 日 (星期五) 前將考試費用 110 元交回科任老師。

若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2777 5117，與郭宇輝老師聯絡。

此致

各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟

二零一七年十一月三十日

(註：同學須穿上整齊校服回校參與模擬考試。)